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      401   גיליון מספר
 

 

.19    11.21 
 

  טון  -חרוב

 השבועון שנותן את הטון 

 
 .....   אז מה היה לנו 

 
  , יב לשנה הבאהתיכנון התקצל  עילות הנוגעת לצעירים ועהפנעמי קוגן על  ע מ השבוע ושמ יפגש  נ  -  אג"מ  ועד   •

עדכון  בשנה האחרונה : הקמת ועדות, ת בן שך על הפעולות שנעשו בנושא הצמיחה הדמוגרפית ומעידי
לשים לב  , למה ארחבה הם למדו איך לסדנא שהתקיימה למשפחות מארחות :  ל למש ) הקליטה כיתהלי 

חוברת המספרת על הכפר  איש קשר למשפחות הנקלטות, )  והאיקלום ('שאלון לנקלטים וכו  הכנתוכיו"ב, 
ד  כמו כן, דן הוענדרש עדכון להצעה, הוערו הערות ו תפקיד נהג הסעות צעה לבנוסף התקיים דיון בה, (וכו'

 בסוף דצמבר. התקציב לאישור האסיפה   תכשהמטרה להביא את הצע 2020בהצעת תקציב לשנת 
 
את מאזן  ה ברוב קולות האסיפה אישר  .חברים 80 -ביום שני השתתפו כ שהתקיימה  -אסיפת אגש"ח ב •

 .2018את חלוקת רווחי , הצעת צוות תמורות ו2018
 
היה מאד מוצלח עם נוכחות  אצלנו במועדון, התקיים ערב משותף עם מבוא חמה ואפיק  -  מפגש ותיקים  •

שמעו הרצאה  בהנהגת שושי ונאוה ש. התחברו באמצעות פעילות  כולםלאחר ש, איש( 45 -מרשימה )כ 
 קלה. המפגש הסתיים בארוחת ערב  . סיוון סלומון של   עבודתה במשטרה על מרתקת

 
  . אופק )דרום( של המרכז הקהילתיכול מנהל החדש של אשההרן  פגישה עםהתקיימה  –מרכז קהילתי  •

בכל  ושוחחנו על שיתופי פעולה רסם במיילים ובקבוצות הווטסאפ(  ו)פקיבלנו דיווח על חוגים שנפתחו 
ני  )ככל הזכור לי קיימים אצלנו שחק  בעת יואב חוג ברידג'עודכנו שמקימים בגות ועד חוגים.  התחומים מהצג 

הכוונה להקים  כש  ולהקת נוער של מנגנים בכנף( ו ההזדמנות להראות את יכולתם...ברידג' מעולים אז ז
 אם יהיה ביקוש ניתן יהיה להקים להקה כזו גם אצלנו.... ירועים בגולן,  תופיע בא להקת מנגנים מקצועית ש

 
ם התקיימה הערכת מצב עם  "היומראש המועצה )יום רביעי( אתמול שקיבלנו הודעה  -הביטחוני  המצב •

קשר רצוף עם  בבכוחות מתוגברים לכל תרחיש. ראש המועצה  האגודה וראשי הרשויות. צה"ל נערך מפקד
האוגדה והפיקוד. לפי שעה הנחיות הצבא הן שמירה על שיגרה מלאה. המועצה ערוכה עם כלל הצוותים  

 . גרהי בשנמשיך ו  " נקווה לטובמכים על הצבא, ומחבקים את החייליםפשרי. סו לכל תרחיש א
 

קיבלנו עדכון על   המוניציפלי שיח שהתקיים במפגש מנהלי קהילות בנושא בעקבות  - ועצה דיווח מהמ •
כל אשכול יבנה בצורה  מחלקים את מרחב המועצה לשני אשכולות צפון ודרום    עצה :שינויים בתחום זה במו 

עובדים על תכנית אב לפסולת,   .זור הדרום ינוהל על ידי אסף מזור א , ('עצמאית) מחסן, משאית מנוף וכו
) כפרי, קיבוץ,  תכנית האב לאשפה תגדיר בצורה ברורה את שיטת הפעולה ביישובים בהתאם לאופי היישוב

אגף תפעול יפעל כפי שפעל עד היום בנושא אחזקת מבנים, מתקנים,   קהילתי( והתכנית תהיה מחייבת.
 תחת מיקי מנחם.   , תשתיות, בטיחות ועוד

 
 . צמיחה דמוגרפית פגישה עם צוותאישור השקעות פיננסיות,  על הפרק:   ,ביום שניייפגש  -ועד אגש"ח   •
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 . שימו לב( ם)תורני 19:00 - המועדון יפתח ב ,ישיבימי ש הקדמת ארוחת ערבבשל  -מועדון  •
 

 עכשיו כולם יודעים מה שאנחנו תמיד ידענו...  ,חמוטל שלנוכתבה על מצורפת   –הרבה גאווה   •
 

ואנשי א.ר.י  מוצלח ביותר, ביתן של אריסנס מושך הרבה מתעניינים    WATECבשיווק כנס    –בבועה במפעל   •
שני קנייתים בתחילתו של שבוע ומשלחת   –ודורות כבר מסתופפים זה לצד זה. הכנס מביא עמו אורחים 

לקינוחו. ברכש ביקור מסין של ספק היציקות המרכזי שלנו, בתפעול קווים מפוצצים ובכלל המחלקות  
 . 2020  -עובדים במקביל לשוטף על הכנת סיכום שנתי ובניית תקציבים ל

 

 השגוי לא מפסיק להיות שגוי רק בגלל שהרוב חולק אותו...   

 לב טולסטוי 

 
 
 תדעו עוד צער.שלא  ,ז"ל אבי ,אתכם בצערכם ובאבלכם עם פטירתו של האב ,שיעהוומשפחת ישראל ודוראל ל
 
 

  שבת טובה                          
 נעה.      

 

 


